
 

REFERENCE  

 
NITOs bedriftsgruppe Universitetet i Bergen   
 

PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE  
Det ble det avholdt årsmøte i bedriftsgruppen: Universitetet i Bergen 
 
Dato:  06 februar 2018 
Tid:  14:30 – 15:45 
Sted:  Universitetet i Bergen, Studentsenteret, Seminarrom D 
 
Bedriftsgruppen består for tiden av (119) medlemmer. Av disse møtte følgende på 
årsmøtet: 19 
 
Sak 1 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste ble godkjent 

Sak 2 Styrets beretning / årsrapport 

Årsmøtet godkjente styrets årsberetning uten merknader.  

Sak 3 Innkomne saker 

Det var ikke mottatt forslag til saker til behandling på årsmøte 

Sak 4 Bedriftsgruppens representasjon på avdelingens årsmøte 

1 medlemmer ønsker å delta på avdelingens årsmøte med personlig stemme.  
Kristian Botnen ble valgt til å representere bedriftsgruppen, med 118 stemmer på 
avdelingenes årsmøte den 22.februar 2018. 
 
Bedriftsgruppeleder sørger for at Registreringsskjema for bedriftsgrupper til avdelingens 
årsmøter sendes NITOs avdelingskontor i forkant av årsmøtet.  

Sak 5 Behandling av saker til avdelingens årsmøte 

Bedriftsgruppen har ikke forslag til saker som ønskets tatt opp på avdelingens årsmøte. 
 

Sak 6. Valg av styre, valgkomité og ev. andre verv 

Årsmøtet valgte følgende medlemmer til tillitsverv i kommende periode:  
Leder: Kristian Botnen     valgt for perioden: 2 år 
Styremedlem:  Johanne-Berit Revheim   valgt for perioden: 2 år 
Styremedlem:  Christian Bøe     valgt for perioden: 2 år 
Styremedlem:  Mona Grønning    valgt for perioden: ikke-valg 
Varamedlem:  Solveig Thorkildsen    valgt for perioden: 2 år 
Varamedlem:  Olav-Audun Bjørkelund   valgt for perioden: 2 år 
Varamedlem:  Christian Matre    valgt for perioden: ikke-valg 
Varamedlem:  Rita Holdhus     valgt for perioden: ikke-valg 
…… 
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Valgkomite: Nina Larsen     valgt for perioden: 1 år 
 
 

Annet 

Kristian Botnen informerte om aktivitet i NITO Hordaland der han er styremedlem. LAU – 
Hordaland stat har for tiden ingen aktivitet. Dette er uheldig spesielt med tanke på 
pensjonsreformen som skal revurderes i vår og muligheten da til å komme med innspill til 
NITO sentralt. Ønske fra medlemmer tilstede om å få i stand et aktivt LAU styre 
Hordaland Stat.   

 
Møtet ble avsluttet kl. 15:00 
 
Etter årsmøtet 

Universitets HR-Direktør Sonja Dyrkorn, informerte om UIB sin personalpolitikk, 
lønnspolitikk og kompetanseheving for ansatte ved UiB.  

 
 
Protokollen ble godkjent elektronisk i etterkant av møtet.  
 
 
…………………………     ……………………………… 
Sign.        Sign. 
 


